
PROPOSTES DESESTIMADES 

Millora aparcament descampat Carrer 

Claverol 

 
FRANCISCO PÉREZ 12 DE JUNY DE 2017 12.48 

 

 
El descampat del carrer Claverol on aparca molta gent es podria millorar per tal 
de reduir la pols quan està molt sec, i el fangar quan plou. 
ÀMBIT COMUNITARI 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:12 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 



Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.22 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



VORERES SUFICIENTMENT AMPLES I 

SEGURES, PER A TOTES LES 

PERSONES 

 
ROSER PÉREZ 14 DE JUNY DE 2017 23.58 

 
Totes les persones: les que anem amb carretons de la compra, les que 
necessitem la cadira de rodes per desplaçar-nos, les que portem un cotxet de 
nadons, les que anem amb bastó, les que arrosseguem una maleta fins a 
l'estació, les que estem perdent la visió, les que som cegues, les que som 
d'edat avançada o que per una malaltia ens costa aixecar els peus quan 
caminem, les que anem carregades amb el cistell, les que sortim a passejar, 
les que anem amb crosse,... Totes, totes, necessitem que les voreres siguin 
suficientment amples i segures, per tal de no tenir encara més dificultats de les 
que ja tenim. Això, implicaria el següent: 1. Que els carrers molt estrets, es 
reformessin per passar a ser només per a vianants, i solsament accedir-hi amb 
cotxe els veïns i els botiguers. 2. Que cap vorera, estigués permanentment en 
mal estat; "rajoles" aixecades, trencades,... 3. Que totes les voreres estiguessin 
ben il·luninades i no només la calçada, com passa en uns quants carrers de 
Sant Vicenç. 4. Que per exemple, els contorns de ciment dels arbres, en 
comptes de quadrats, fossin rodons i ocupessin menys espai. O que, fins i tot, 
depenent dels carrers, els arbres es plantessin a la calçada, a la banda 
d'aparcament dels cotxes i fessin de separació entre cotxe i cotxe. Així hi hauria 
més espai a les voreres pels vianants. 5. Que hi hagi repartits al llarg dels 
carrers on es pugui, bancs o cadires, per a què les persones d'avançada edat o 
que pateixin alguna malaltia, puguin sortir a passejar amb la tranquil·litat de 
saber que a cada certa distància es trobaran amb un banc, si tenen la urgència 
de seure. 6. Mantenir les cabines de telèfon perquè en cas de necessitat i de 
no disposar de telèfon mòbil per diferents motius (com ara patir de sensiblilitat 
electromagnètica, a les radiacions,...) qualsevol persona pugui fer una trucada 
d'emergència. 7. Que es vegin bé els noms dels carrers i les places, per si per 
algun motiu ens cal saber urgentment a on ens trobem exactament. En resum, 
calen carrers més "amables" per tal de què sortir a passejar, a comprar o a 
caminar per Sant Vicenç, ens aporti més sensacions positives que no pas de 
negatives. A més a més, quan més positives siguin aquestes sensacions, més 
prescindirem de l'ús del vehicle privat, amb la qual cosa disminuirem la 
contaminació atmosfèrica. Però no només això, en el moment que s'agafa el 
cotxe per anar a comprar, crec que es tendeix a sortir del poble i a acostar-se a 
les grans superfícies comercial dels voltants, amb la qual cosa els petits 
botiguers perden possibles clients. Per tant, arreglar les voreres, aportaria 
beneficis per a la salut de totes les persones, beneficis ambientals i també 
beneficis econòmics. Fer una reforma profunda de les voreres, seria perfecte 
per a tothom. 
ÀMBIT SOCIAL 

  



Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:10 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARIS 

 (2) 
Ja no es pot comentar. 

 
Roser Pérez14 de juny de 2017 23.59 
millorar les voreres 

+1RESPONDRE 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.19 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



Balcones para la barriada de la Vinyala 

 
ISABEL MONTUFO 1 DE JUNY DE 2017 0.53 

 
Hace años se mejoro enormemente la calidad de vida de los vecinos de la 
vinyala poniendo Ascensores. El siguiente paso era poner los balcones. Nos 
quedamos en ese punto y no se siguió hacia delante como se dijo. Dado a la 
gran mejora en la calidad de vida de los vecinos de la Vinyala con lo que 
supone poder salir fuera de la vivienda con lo beneficioso de ello propongo la 
que ese dinero o parte de el vaya destinado a los ascensores del barrio de la 
Vinyala. Gracias 
ÀMBIT COMUNITARI 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:14 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.29 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



Modernización de las instalaciones de los 

parques de la Vinyala 

 
NOEMI GOMEZ MUÑOZ 8 DE JUNY DE 2017 10.33 

 
Poner y arreglar el parque de la calle Pérez mestre Moya, y arreglar y poner 
atracciones para los niños en el parque de la estación. Este último es ideal para 
el verano porque en el de la Foneria no hay sombra, pero está hecho un asco y 
todas las atracciones para los niños están cerradas. 
ÀMBIT SOCIAL 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:13 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.23 

  
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



Arreglar el "solar" que hi ha entre el c/ de 

García Lorca i el c/ Sant Josep 

 
JOAN FERRÉS 9 DE JUNY DE 2017 16.03 

 
Fa molts anys que a la cantonada que hi ha entre el carrer de García Lorca i el 
carrer de Sant Josep hi ha un solar buit, només ocupat per uns pins alts i torts. 
Fins fa poc només s'utilitzava de pipican, però fa un temps, entenc que per 
seguretat, es va tancar. i només hi ha un solar desocupat, brut i sense cap 
profit. Es podria fer una petita plaça amb bancs i ombra a on poder descançar 
la gent que puja pel carrer St. Josep, per allà hi passa molta gent que va cap al 
Barri de la Vinyala després de comprar al centre del poble, i tot i que no hi ha 
un gran pendent, una zona de descans sería una bona opció. També es podria 
fer un pipican (de veritat i no improvitzat), o quelcom altra cosa. 
ÀMBIT COMUNITARI 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:13 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.22 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDR 



Millora del parc de l'Estació de Sant 

Vicenç 

 
OLGA VENTURA PERIS 30 DE MAIG DE 2017 13.31 

 
Fa molts mesos el parc situat al costat de l'estació de Sant Vicenç es troba en 
un estat lamentable, ple d'excrements, herbes sense treure, mobiliari en mal 
estat que després de tres mesos encara segueix ballat, mobiliari que ha estat 
retirat i encara no s'ha sustituit. Es un parc molt gran, amb moltes possibilitats 
per fer-lo acollidor pels nens, seria possible un espai ballat pels mes petits on 
poder garantir sorra sense excrements vidres, un millor control dels animals 
que s'hi porten a passejar, i ampliar el surtit d'entreteniment pels nens ja que 
des de fa mesos només disposen del circuit per a gent gran... 
ÀMBIT COMUNITARI 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:14 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.31 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



Augmentar el nombre de bancs i ombres 

al carrer 

 
FRANCISCO PÉREZ 30 DE MAIG DE 2017 23.27 

 

 
La gent gran necessita poder seure sovint quan surt a passejar o a fer 
encàrrecs. Seria molt convenient revisar que no quedin zones on no n'hi hagi. A 
més, assegurar que tinguin a prop un arbre que permeti tenir ombra a l'estiu. 
ÀMBIT COMUNITARI ÀMBIT SOCIAL 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:16 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 



COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.29 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



Millorar l'accés de vianants a l'estació, per 

carrer de García Lorca 

 
MARTÍ CASAS 2 DE JUNY DE 2017 22.54 

question_answer 

 
. Per tal de cohesionar millor el barri Poble nou Vinyala i rodalia, fer un millor 
accés, a través del carrer de García Lorca. Un carrer que accedeix tant al parc 
de la vinyala, al costat de la plaça Carme Llinas, com a l'estació de tren de Sant 
Vicenç dels Horts i parades d'autobús. També és un accés important al mateix 
barri. 
ÀMBIT COMUNITARI 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:14 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.27 

  
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. 

+1RESPONDRE 



DEPORTE EN NUESTRO BARRIO 

 
CHARO ALVAREZ 4 DE JUNY DE 2017 20.27 

question_answer 

 
Para fomentar el deporte entre los más pequeños y jóvenes de nuestro barrio, 
propongo se mejore las pistas del parque de la foneria: - Arreglando el 
pavimento para que no resvale y dividiendo en tres pistas marcadas con líneas 
en el suelo - Poner porterias y canastas en las tres pistas para tener opciones 
de jugar tanto a fútbol como a baloncesto - Instalar una fuente de agua en la 
entrada de las pistas - Plantar algunos árboles para que dé más sombra en los 
laterales de las pistas. - En la parte de arriba del parque poner mesa de ping-
pong 
ÀMBIT COMUNITARI 

  

Informar contingut flag (0) 

AVALUACIÓ 
  

 Proposta desestimada 

 
Participació SVH . 16 Jun 17 | 09:13 
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. Tot i així, hi ha una proposta de dinamització i 
foment de l'esport a la pista de la Foneria que, de moment, ha quedat semifinalista i que es 
podrà votar del 3 a 17 de juliol. 

AVALUAR 
ELIMINAR AVALUACIÓ 

COMENTARI 

 (1) 
Ja no es pot comentar. 

 
Participació Aj SVH15 de juny de 2017 17.26 

  
Moltes gràcies per la seva proposta. Malauradament, tal i com s'explica a la descripció del 
procés, les propostes per aquest pressupost han de ser de caire social i comunitari. 
Igualment, aquesta informació ens pot ser de molta utilitat i la traslladarem al departament 
corresponent perqué la tinguin en compte. Tot i així, hi ha una proposta de dinamització i 
foment de l'esport a la pista de la Foneria que, de moment, ha quedat semifinalista i que es 
podrà votar del 3 a 17 de juliol. 

+1RESPONDRE 



Proposta desestimada 

 
Marta Tomàs Pérez12 de juny de 2017 23.22 

Mes enllumenat 
Col.locació de faroles solars. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


